



## FEDERATION CAMEROUNAISE DE FOOTBALL CAMEROON FOOTBALL FEDERATION

Affilié à la FIFA en 1962, à la CAF en 1963 et à l'UNIFFAC en 1998

**PRESS RELEASE N° /FECAFOOT/SG/DMC/DCOM/22**

The Cameroon Football Federation is pleased to inform its football fans that the 2022 promotion tournament of the MTN Elite Two also known as "Interpoules" will take place next month August in the South West Region, precisely in Limbe.

The matches will be played on three sites:

- **Omnisports Stadium;**
- **Middle Farm;**
- **Centenary Stadium.**

FECAFOOT encourages its warm-hearted public of the South-West and particularly the city of Limbe, the authorities of all levels as well as the partners to make this tournament a great success.

*Done in Yaounde on 25 July 2022*

**THE SECRETARY-GENERAL a.i.**

**Blaise DJOUNANG**



## FEDERATION CAMEROUNAISE DE FOOTBALL CAMEROON FOOTBALL FEDERATION

Affilié à la FIFA en 1962, à la CAF en 1963 et à l'UNIFFAC en 1998

### COMMUNIQUE DE PRESSE N° /FECAFOOT/SG/DMC/DCOM/22

La Fédération Camerounaise de Football à l'honneur d'informer le public sportif que l'édition 2022 du tournoi de promotion en MTN Elite Two, baptisé « Interpoules » aura lieu au mois d'août prochain dans la ville de Limbe, région du Sud-Ouest.

Les rencontres vont se disputer sur trois sites :

- **Stade Omnisports ;**
- **Middle Farm ;**
- **Centenary Stadium.**

La FECAFOOT encourage le chaleureux public du Sud-Ouest et singulièrement de la ville de Limbe, les autorités de tous ordres ainsi que les partenaires à faire de ce tournoi une grande réussite.

*Fait à Yaoundé le 25 juillet 2022*

LE SECRETAIRE GENERAL p.i

Blaise DJOUNANG